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Zápisnica 

z 24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko, konaného  

dňa 21. 10. 2021 

 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania predložený starostom obce: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie návrhu programu zasadnutia 

4. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 6/2021 

5. Schválenie návrhu riaditeľky Materskej školy v Ovčiarsku o poskytnutie príspevku na 

nákup ovocia a zeleniny pre deti MŠ vo výške 10,- EUR na mesiac počnúc mesiacom 

11/2021 a návrhu zúčtovania výdavkov vždy k poslednému pracovnému dňu v mesiaci 

v pokladnici Obecného úradu 

6. Schválenie znenia stanoviska pre p. Mikulíka – využitie pozemku parc. č. 376/5 k k.ú. 

Ovčiarsko 

7. Schválenie znenia zverejnenia predaja nehnuteľného majetku obce ako prípad 

osobitného zreteľa 

8. Schválenie uzatvorenia memoranda o spolupráci s mestom Žilina v rámci kandidatúry 

na Európske hlavné mesto kultúry a poverenia starostu obce s podpisom Memoranda 

o spolupráci pri príprave a realizácii projektu Žilina Beskydy 2026 v Slovenskej 

republike 

9. Schválenie žiadosti o vydanie súhlasu s prevádzkovaním kurzových stávok 

v prevádzke BAR U PETI A MATI v Ovčiarsku pre spoločnosť NIKÉ, spol. s.r.o., 

Ilkovičova 34, 812 30 Bratislava 

10. Schválenie opätovného vydania súhlasu s prevádzovaním kurzových stávok 

v prevádzke BAR U PETI A MATI z dôvodu prechodu na novú licenciu pre 

spoločnosť DOXXbet & K-BET, s.r.o., so sídlom Kálov 356, 010 01 ŽILINA 

11. Rôzne 

12. Interpelácie poslancov 

13. Záver 

 

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

Rokovanie zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko otvoril o 17.15 h starosta obce 

Ovčiarsko Ervín Schmieger. Privítal hlavného kontrolóra, poslancov OZ, skonštatoval, že sú 

prítomní štyria poslanci a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. Starosta informoval, že 

poslanci OZ Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay a Peter Palko sa ospravedlnili z pracovných 

dôvodov. 

 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľa poslanca Ľuboša Tótha a za overovateľov zápisnice určil 

poslancov Bc. Jozef Hasko a Rastislav Vršanský. 

 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov o hlasovanie: 
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Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie 

a) určenie poslanca Ing. Ľuboš Tóth za zapisovateľa 

b) určenie poslancov Bc. Jozef Hasko a Rastislav Vršanský za overovateľov zápisnice. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 3 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 3 – Schválenie návrhu programu  zasadnutia 
 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia. Po prednesení 

návrhu programu zasadnutia požiadal starosta obce o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje navrhnutý program zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 3 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 4 – Schválenie rozpočtového opatrenia č. 6/2021 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a predniesol informácie k bodom návrhov na zvýšenie 

výdavkov.  

 

Zvyšovanie výdavkov sa týkalo najmä pokračovania výstavby novej budovy na obecnom 

ihrisku, všeobecný materiál DCO, obstarania elektrických spotrebičov do kuchyne v MŠ, 

stravovanie a nakupovanie ovocia pre deti v MŠ a propagácia obce s fotografiami. 

 

Poslanec Jozef Hasko predniesol informáciu o potrebe navýšenia dotácie pre Občianske 

združenie Ovčiarsko najmä z dôvodu zvyšovania nákladov na poplatky za rozhodcov 

a ďalších nákladov súvisiacich s činnosťou SFZ. Následne prebehla diskusia o potrebe 

zvýšenia príspevku s uvedením súm, o ktoré sa náklady zvyšujú. Starosta a poslanci OZ sa 

zhodli na skutočnosti, že peniaze na športové účely sa využívajú účelne a je dobré, že s tak 

nízkou sumou sa darí udržiavať tri družstvá, dospelí, dorast aj deti, pričom hráči sú najmä 

obyvatelia obce. Dohodli sa na potrebe vyčíslenia celkovej sumy potrebnej pre rok 2022. 

 

Po krátkej diskusii starosta požiadal poslancov OZ o hlasovanie: 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 6/2021. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 3 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 5 – Schválenie návrhu riaditeľky Materskej školy v Ovčiarsku o poskytnutie 

príspevku na nákup ovocia a zeleniny pre deti MŠ vo výške 10,- EUR na mesiac počnúc 

mesiacom 11/2021 a návrhu zúčtovania výdavkov vždy k poslednému pracovnému dňu 

v mesiaci v pokladnici Obecného úradu 

 

Starosta otvoril bod rokovania, skonštatoval, že poslanci OZ už boli oboznámení s týmto 

návrhom, pričom sa pri schvaľovaní rozpočtového opatrenia č. 6/2021 so starostom zhodli na 

poskytnutí sumy 20 € mesačne. Po úvodnom vysvetlení dal starosta hlasovať o návrhu 

uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje 

a) návrh riaditeľky Materskej školy v Ovčiarsku o poskytnutie príspevku na nákup ovocia 

a zeleniny pre deti MŠ vo výške 20,- EUR na mesiac počnúc mesiacom 11/2021, 

b) návrh zúčtovania výdavkov vždy k poslednému pracovnému dňu v mesiaci v pokladnici 

Obecného úradu. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 3 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 6 – Schválenie znenia stanoviska pre p. Mikulíka – využitie pozemku parc. č. 

376/5 v k.ú. Ovčiarsko 

 

Starosta otvoril bod rokovania, skonštatoval, že poslanci OZ dostali návrh stanoviska e-

mailom a prezentoval základné parametre návrhu stanoviska, medzi ktorými je jasné 

vyjadrenie, že nie je možná výstavba bytových jednotiek, zastavanie maximálne 50% plochy 

pozemku vrátane spevnených plôch, maximálna výška výstavby totožná s výškou budovy na 

obecnom ihrisku, využitie na skladové účely, prípadne ľahká výroba. Následne požiadal 

poslancov OZ o diskusiu. 

 

Poslanec Jozef Hasko poukázal na potrebu riešenia aj vhodného ohradenia pozemku od 

ihriska.  



4 

 

 

Poslanec Peter Palko prišiel o 17:40. 

 

V rámci diskusie ďalej poslanec Peter Palko poukázal na skutočnosť, že ide o územie, ktoré je 

určené najmä na športové aktivity, takže navrhol, aby zo stanoviska bola vynechaná možnosť 

využitia na ľahký priemysel. Po krátkej diskusii sa starosta a poslanci OZ zhodli na úprave 

textu stanoviska, pričom hlavné parametre stanoviska zostávajú nezmenené, avšak nie je 

umožnené využitie na účely výroby, stanovisko obsahuje možnosť využitia na športové, 

spoločenské, prípadne skladové účely. 

 

Po skončení diskusie dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje znenie stanoviska pre p. Mikulíka – 

využitie pozemku parc. č. 376/5 v k.ú. Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ing. Peter Palko PhD., Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ing. Peter Palko PhD., Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 7 – Schválenie znenia zverejnenia predaja nehnuteľného majetku obce ako 

prípad osobitného zreteľa 

 

Starosta otvoril bod rokovania, skonštatoval, že poslanci OZ majú k dispozícii návrh textu, 

ktorý by mal byť zverejnený a odprezentoval poslancom OZ návrh textu. Starosta ďalej 

uviedol, že predajná cena pozemkov je daná priloženým znaleckým posudkom, nebudú sa 

predávať cesty, ani ďalšie pozemky vo vlastníctve obce, že každý predaj pozemku musí byť 

riadne odôvodnený a nemôže byť predaný tak, aby znemožňoval ďalšie aktivity obce. 

 

Poslanec Jozef Hasko upozornil, že obec by nemala predávať pozemky len na základe toho, 

že pozemok je voľný a niekto si povie, že by si ho chcel kúpiť. Starosta uviedol, že ako už 

bolo vopred oznámené, ide o vyrovnanie majetkových vzťahov k pozemkom, ktoré už sú 

občanmi dlhodobo užívané, sú zaťažené ťarchami ako inštalácie prípojok vody, elektrickej 

energie alebo plynu, ohradením a ďalšou infraštruktúrou. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth navrhol preformulovať text tak, aby bola každá žiadosť o predaj 

obecného pozemku samostatne schvaľovaná obecným zastupiteľstvom, čím je možné predísť 

špekulatívnym žiadostiam a následným nezhodám pri rozhodovaní o predaji. Týmto sa 

dosiahne, že každé rozhodnutie o predaji, alebo o zamietnutí predaja bude riadne odôvodnené 

a zapísané v zápisnici. 

 

Poslanec Jozef Hasko navrhol doplniť dátum, dokedy je výzva platná z dôvodu možných 

zmien cien nehnuteľností. Starosta a poslanci OZ sa zhodli, že je vhodné doriešiť možné 

predaje pozemkov do konca volebného obdobia a zhodli sa na časovom obmedzení podávania 

žiadostí zo strany občanov do 30. 6. 2022. 
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Po skončení diskusie dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje znenie zverejnenia predaja nehnuteľného 

majetku obce ako prípad osobitného zreteľa. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ing. Peter Palko PhD., Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ing. Peter Palko PhD., Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 8 - Schválenie uzatvorenia memoranda o spolupráci s mestom Žilina v rámci 

kandidatúry na Európske hlavné mesto kultúry a poverenia starostu obce s podpisom 

Memoranda o spolupráci pri príprave a realizácii projektu Žilina Beskydy 2026 

v Slovenskej republike 

 

Starosta otvoril bod rokovania, skonštatoval, že text memoranda je k dispozícii, téma bola 

prednesená a diskutovaná na predchádzajúcom zasadnutí OZ a je nevyhnutné schváliť 

uzatvorenie tohto memoranda o príprave spoločných projektov mesta Žilina a okolitých obcí 

samostatným uznesením. Po úvodnom vysvetlení starosta otvoril diskusiu. 

 

V diskusii sa riešili najmä možnosti realizácie projektov zameraných prepojenie mesta Žilina 

a okolitých obcí chodníkmi pre peších a cyklistov, možnosti vybudovania oddychových zón 

a sprístupnenia zaujímavých miest v blízkom okolí obce. 

 

Po krátkej diskusii, pri ktorej sa poslanci OZ zhodli na súhlase s návrhom memoranda, dal 

starosta hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje 

a) uzatvorenie memoranda o spolupráci s mestom Žilina v rámci kandidatúry na Európske 

hlavné mesto kultúry, 

b) poverenie starostu obce Ovčiarsko s podpisom Memoranda o spolupráci pri príprave 

a realizácii projektu Žilina Beskydy 2026 v rámci výzvy Európske hlavné mesto kultúry 2026 

v Slovenskej republike. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ing. Peter Palko PhD., Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ing. Peter Palko PhD., Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 9 – Schválenie žiadosti o vydanie súhlasu s prevádzkovaním kurzových stávok 

v prevádzke BAR U PETI A MATI v Ovčiarsku pre spoločnosť NIKÉ, spol. s.r.o., 

Ilkovičova 34, 812 30 Bratislava 
 

Starosta otvoril bod rokovania a oboznámil poslancov OZ so žiadosťou o vydanie súhlasu 

s prevádzkovaním kurzových stávok. Ďalej uviedol, že obec má z prevádzkovania týchto 

zariadení príjmy. 

 

Poslanec Peter Palko uviedol, že bol proti prevádzkovaniu kurzových stávok pri 

predchádzajúcom rokovaní na túto tému a nesúhlasí s prevádzkovaním hazardných hier. 

 

Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje žiadosť o vydanie súhlasu 

s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke BAR U PETI A MATI v Ovčiarsku pre 

spoločnosť NIKÉ, spol. s r.o., Ilkovičova 34, 812 30 Bratislava. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay 

Hlasovali za (menovite):              4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

                proti (menovite):   1 poslanec – Ing. Peter Palko PhD. 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 10 – Schválenie opätovného vydania súhlasu s prevádzovaním kurzových stávok 

v prevádzke BAR U PETI A MATI z dôvodu prechodu na novú licenciu pre spoločnosť 

DOXXbet & K-BET, s.r.o., so sídlom Kálov 356, 010 01 ŽILINA 

 

Starosta otvoril bod rokovania a oboznámil poslancov OZ so žiadosťou o vydanie súhlasu 

s prevádzkovaním kurzových stávok. Keďže ide o rovnakú tému ako v bode č. 9 a diskusia už 

prebehla, dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje opätovný súhlas s prevádzkovaním 

kurzových stávok v prevádzke BAR U PETI A MATI v Ovčiarsku z dôvodu prechodu na 

novú licenciu pre spoločnosť DOXXbet & K-BET, s.r.o., so sídlom Kálov 356, 010 01 Žilina. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay 

Hlasovali za (menovite):              4 poslanci – Juraj Čillík, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský, Bc. Jozef 

Hasko 

                proti (menovite):   1 poslanec – Ing. Peter Palko PhD. 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 11 – Rôzne 

 

V rámci bodu starosta predniesol nasledujúce informácie: 

- Prezentoval poslancom OZ darčekové balíky pripravené pre Deň úcty k starším 

a požiadal poslancov OZ, aby navrhli termín, kedy by mohli spoločne navštíviť 

starších obyvateľov obce a darčeky odovzdať. Poslanci OZ sa zhodli na tom, že 

najviac vyhovuje nedeľa 24. 10. 2021 v poobedňajších hodinách. 

- Informoval o postupe prác v novej budove na obecnom ihrisku, pokračuje sa 

v dláždení budovy, pripravuje sa napojenie elektroinštalácie a svietidiel. 

- Informoval o príprave rozpočtu obce na rok 2022, pričom požiadal poslancov OZ o ich 

návrhy pre nasledujúci rok. Predniesol zámer dokončiť niektoré investície, vrátane 

rekonštrukcie ulice pri DCO, vybudovanie urnového hájika na obecnom cintoríne 

a ďalších. 

 

Po skončení informovania predniesol starosta návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie informácie starostu obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ing. Peter Palko PhD., Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ing. Peter Palko PhD., Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 12 – Interpelácie poslancov 
 

Poslanec Bc. Jozef Hasko požiadal o informáciu, či je možné, aby obec požiadala Povodie 

Váhu o úpravu vodného toku na konci obce smerom na Dolný Hričov. Starosta odpovedal, že 

obec už požiadala o informáciu o možnostiach úpravy pozemku minulý rok, pričom dostal 

informáciu, že obec môže na predmetnom pozemku robiť úpravy, aké uzná za vhodné, avšak 

pre tento účel je nevyhnutné zhotoviť projektovú dokumentáciu úprav a následne získať 

súhlas s takouto úpravou od Povodia Váhu a vykonávať všetky práce s dozorom Povodia 

Váhu, pričom celú realizáciu diela musí obec hradiť zo svojich vlastných zdrojov. 

V pokračujúcej diskusii starosta skonštatoval, že bude na danú tému ďalej komunikovať so 

zástupcami Povodia Váhu. Poslanec Jozef Hasko poukázal na to, že Povodie Váhu už 

v minulosti riešilo havarijný stav vymytých pozemkov, pričom v súčasnosti už dochádza 

k vymývaniu v ďalšej oblasti. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth požiadal na základe otázky p. Habáňa starostu o informáciu, kedy bude 

prebiehať ťažba obecného lesa. Starosta informoval, že obec zaregistrovala p. Gaňu ako 

správcu lesa, les sa má na ťažbu odovzdať 26. 10. 2021 a ťažba sa má vykonať do konca roka 

2021. Zároveň uviedol, že výsadba nového lesa je v zodpovednosti realizátora ťažby dreva. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie interpelácie poslancov OZ obce 

Ovčiarsko. 
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Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ing. Peter Palko PhD., Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ľuboš Ballay 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ing. Peter Palko PhD., Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 13 – Záver 

 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. Zasadnutie 

OZ bolo ukončené o 19:26 h. 

 

 

V Ovčiarsku, 21. 10. 2021 

 

 

Zapísal: Ing. Ľuboš Tóth 

 

 

             Ervín Schmieger 

             starosta obce 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Bc. Jozef Hasko  ________________________ 

 

    Rastislav Vršanský  ________________________ 


